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a nyolcméteres One Design Osztályszövetség éves taggyűlese 
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Résztvevők: 
Dalos anikó, Dalos attila, erdős Bálint, Dr. keszthelyi Gábor, pfeningberger andrás, Bálint attila, Czeizel Jonatán,
ziegler János, Forintos Róbert, Czeizel Balázs osztálykapitány

Bevezetés:
az Országos Bajnokság alatt megtartott taggyűlésen az elnökség és a jelenlevő versenyzők megbeszélték 
a szezon tapasztalatait, vázolták terveiket a kovetkező évre. 

a megtartott osztálygyűlésen a jelenlevő tagok egyhangúlag az osztály kapitányát, Czeizel Balázst választották 
meg a taggyűlés levezető elnökévé és egyben jegyzőkönyvvezetőjévé, Czeizel Jonatánt pedig jegyzőkönyv-hitelesítővé. 
a taggyűlés levezető elnöke megállapítja, hogy a taggyűlés határozatképes. a taggyűlés megtartása és a napirendi
pontok megtárgyalása ellen senki nem jelentett be tiltakozást.

a napirendi pontok a következők:

1. a 2024-es év eseményei, versenyei, tapasztalatai 
2. a hajóosztály osztálystátuszának megbeszélése
3. az 2025-ös versenyek tervezése
4. a következő szezon, a 2025-as év legfontosabb ranglistaversenyei
5. a technikai bizottság beszámolója

1. Értékeltük a 2024-es szezon eddig lezajlott versenyeit, eseményeit. a megfelelő számú raglista versenyeken 
elindultak osztálystátuszunk megtartásához szüksége számban az egységek, de az új osztályvezetés célkitűzése a
mezőny létszámának növelése mind a pálya, mind a túraversenyeken. a nyolcméteres az egyik legjobb verseny+
túravitolás hajó, ár-érték arányban szinte biztosan, és az a cél, hogy a Balaton egyik legkedveltebb hajóosztálya 
(a Balaton kikötőiben kb. 50 hajó található) újra régi fényében tündököljön. egy kis siker: az idei magyar bajnokságon 
19 hajó indult, így talán az egyik legnépesebb osztály lett a nyolcméteres! az ODt versenyeken is az egyik legnépesebb
osztály voltunk, és a bajnokság tapasztalai alapján azt gondoljuk, hogy a következő évben ezeken a versenyeken is) és
nem csak  OB-n) kiemelkedő számban fugunk elindulni.
Osztálytalálkozót a bajnokság alatt tartottunk, amikor népes csapat gyűlt össze Balatonföldváron, 
ismerkedni, tapasztalatokat megosztani, technikai jellegű kérdéseket felvetni. a jövő évben a megbeszéltek szerint, 
az évadnyitó délutánján, Balatonfüreden rendezünk újabb találkozót.

2. a hajóosztály osztálystátuszának megbeszélése: 
az osztálykapitány felvetette, hogy az idei sikeres év után újra kérelmezi az osztálystátuszt. az osztály nagy múltra
tekinthet vissza, a 2010 előtti bajnokságokon a 25-35 hajó indulása rendszeres volt. sajnos a 2008–10-es válság
megtépázta a hajóosztály tulajdonosi rétegét, így az indulók száma 10-15 körül volt jellemző a későbbiekben. az utóbbi
évek jó kommunikációjának egyértelmű eredménye, hogy az osztály versenyeken induló létszáma újra folyamatosan
növekszik. a megjelentek egyhangúan jelezték, hogy egyetértenek az osztálystátusz-kérelemmel, és kifejtették, hogy
fokozza erőfeszítését, amely még vonzóbbá teheti a versenyzést a hajótulajdonosoknak.

3. Czeizel Balázs vázolta a következő szezon főbb versenyeinek listáját. Jelezte, hogy a versenyzőkkel folytatott
egyeztetés során az a terv, hogy a Magyar Bajnokság helyszíne ismét Balatonföldváron legyen, a spatacus Ve vállalja
is a megrendezést. az idei évben sikeres a bajnokság Földváron, és az a cél, hogy könnyebben bevonhatóak legyenek 
a versenyzésbe a Balaton nyugati medendécéjében található egységek is, úgy tűnik sikerült. De a törekvésünk 
mindenképpen az, hogy egy-két éven belül újra 30-as mezőnyök induljanak legalább a bajnokságon. továbbra is az 
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a terv, hogy egyenlő számban legenek túra- és pályaversenyek a ranglistaversenyek között. az összes megjelent
egyetértett evvel, illetve azzal, hogy a ranglista versenyek jövőre is az idei évben is sikeres versenyei legyenek.

4. a következő évben célja lesz az osztálynak, hogy újabb közösségi eseményeket rendezzünk, újra lesz osztály-
találkozó, és minden olyan eseményen próbáljuk erősíteni az összetartozást mint pl. a szüreti regatta.
Így az osztályegység erősebb lehet, a versenyezni kívánó, de kevesebb tapasztalattal rendelkező egységek segítséget
kaphatnak a már tapasztaltabbaktól. erre több pozitiv példa is volt, ezt szeretnénk erősíteni a jövőben.

5. az elnökség fontos faladátának tartja, hogy a nyolcméterses osztály egységesen megtartsa one desing 
jellegét. a technikai Bizottság folyamatosan egyeztet a hajótulajdonosokkal, és az elnökség bevonásával kialakítja 
azokat a technikai paraméte reket, amelyek a tavalyi évben elkezdett párbeszéd folytatását jelentik. 

egyéb napirendi pont hiányában a levezető elnök megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és a taggyűlést bezárta.

Ügyvezető/ levezető elnök: 

Jegyzőkönyv-hitelesítő tag:



Osztálystátusz kÉReleM

tisztelt Magyar Vitorlás szövetség,

a nyolcméteres One Design osztály 
avval a kérelemmel fordul 
az MVsz-hez, hogy osztálystátuszunk
továbbra is stabilan lehetséges 
legyen, mivel átlagosan 
a versenyeken 8-15, 
a bajnokságunkon pedig 19 egység 
indult. a elkövetkező évben 
az elnökség új tervekkel és 
lendülettel tervezi az osztály 
további megerősítését.

Üdvözlettel:

Czeizel Balázs osztálykapitány

Budapest, 2024. október 30.
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